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  Zápis 
ze zasedání Výroční konference Českého minigolfového svazu z.s., se sídlem Zátopkova 100/2, 

Břevnov, 169 00 Praha 6, IČO: 457 72 495, zapsaného ve spolkovém rejstříku vedeném Městským 
soudem v Praze pod sp. zn. L 507 (dále jen „ČMGS“), konaného dne 25. března 2023 od 9:00 hod 

v Náměšti nad Oslavou (dále jen „Konference“) 
 

 
1. ÚVOD 
 
Prezident ČMGS Tomáš Navrátil zahájil konferenci v 9:10 po obdržení informace o počtu delegátů. 
Prezident ČMGS poděkoval delegátům za jejich účast na zasedání Konference. Prezident ČMGS poučil 
delegáty, že platí všechna ustanovení Jednacího řádu ČMGS ve znění ze dne 12. března 2016 a Stanov 
ČMGS.  
 
2. VOLBA MANDÁTOVÉ KOMISE A VOLBA PRACOVNÍHO PŘEDSEDNICTVA 
 
Prezident ČMGS navrhl, aby mandátová komise měla tři členy a pracovala ve složení: Lumír Benda, 
Jan Kadlec a Jaroslav Řehák. Vzhledem k tomu, že nebyl vznesen protinávrh, dal Prezident ČMGS o 
návrhu hlasovat. 
 

Návrh na složení mandátové komise: Lumír Benda, Jan Kadlec a Jaroslav Řehák 

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
Mandátová komise určila ze svého středu Jaroslava Řeháka jako předsedu. 
 
Prezidium ČMGS navrhlo Konferenci složení členů pracovního předsednictva Konference, a to Tomáše 
Navrátila, Aleše Vítka a Víta Geržu. Prezident ČMGS dal o návrhu hlasovat.  
 

Návrh na složení pracovního předsednictva konference: Tomáš Navrátil, Aleš Vítek, Vít 
Gerža  

Pro 21 Zdrželo se 2 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 

Pracovní předsednictvo určilo ze svého středu Tomáše Navrátila jako předsedajícího.  
 

3. ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE 
 
Předsedající požádal mandátovou komisi o přednesení její zprávy. 
 
ČMGS sdružuje ke dni konání zasedání Konference celkem 33 členů. Na konferenci je přítomno 23 
členů, tedy 69,7 %.  

 
Konference je usnášeníschopná.        /nutná účast 2/3 většina všech členů = 22/  
   
Nadpoloviční většinu hlasů tvoří  12 hlasů  
Dvoutřetinovou většinu pak   16 hlasů  
Tříčtvrtinovou většinu pak   18 hlasů  
 



 
Pozn.: Pokud není uvedeno jinak, veškerá rozhodnutí a jiná opatření jsou schvalována nadpoloviční většinou. 
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4. SCHVÁLENÍ PROGRAMU KONFERENCE 
 
Předsedající vyzval přítomné delegáty, aby předkládali své návrhy na úpravu programu Konference. 
Vzhledem k tomu, že delegáti nepředložili žádný další návrh, dal předsedající hlasovat o programu 
Konference navrženém prezídiem ČMGS. 
 
 Schvalování programu Konference navrženého prezidiem ČMGS. 

 Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Program Konference byl schválen.  
  
Program Konference tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu. 
 
5. INFORMACE O PŘIJETÍ NOVÝCH ČLENŮ ČMGS A VYLOUČENÍ ČLENŮ ČMGS 
 
Prezident ČMGS informoval, že od konání zasedání minulé řádné konference prezídium ČMGS nebyl 
přijat žádný spolek za člena ČMGS. Prezídium ČMGS schválilo dne 24. března 2023 vyloučení klubu 
Minigolfový klub S-Centrum Děčín z.s. z ČMGS (klub přestane být členem ČMGS po uplynutí lhůty 
k podání odvolání proti rozhodnutí prezídia ČMGS o vyloučení). Ke dni 24. března 2023 ukončil na svoji 
vlastní žádost své členství v ČMGS klub 1. MGC Děkanka z.s. v likvidaci. 
 
6. ZPRÁVA TMK ZA ROK 2022 
 
Zpráva Trenérsko-metodické komise ČMGS (dále jen „TMK“) včetně zprávy vedoucího reprezentace 
za rok 2022 byla přednesena předsedou TMK Martinem Ječným. Konference vzala Zprávu TMK včetně 
zprávy vedoucího reprezentace za rok 2022 na vědomí. Zpráva TMK včetně zprávy vedoucího 
reprezentace za rok 2022 tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu. 
 
7. ZPRÁVA O ČINNOSTI KOMISE PRO MLÁDEŽ ZA ROK 2022 

 
Předseda komise pro mládež Ivan Doležel přednesl zprávu o činnosti Komise pro mládeže (dále jen 
„KM“). Ve své prezentaci představil současné fungování sportovních akademií a sportovních center. 
Konference vzala zprávu o činnosti KM na vědomí. Prezentace o činnosti KM za rok 2022 tvoří přílohu 
č. 3 tohoto zápisu. 
 
8. ZPRÁVA O ČINNOSTI MARKETINGOVÉ KOMISE ZA ROK 2022 

 
Předseda Marketingové komise (dále jen „MK“) Daniel Dvořák přednesl zprávu o činnosti MK. Ve své 
prezentaci představil současné fungování marketingové komise, nové projekty a úskalí, která ovlivnila 
činnost komise v roce 2022. Konference vzala zprávu o činnosti MK na vědomí. Zpráva o činnosti MK 
za rok 2022 tvoří přílohu č. 4 tohoto zápisu. 
 
Předseda MK představil delegátům návrhy nového loga ČMGS. Předseda MK se seznámil s náměty a 
podněty delegátů. Podle jejich doporučení vytvoří MK další návrhy loga, které budou obsahovat symbol 
míčku, hole apod. Prezident ČMGS uvedl, že prezídium ČMGS nebude o novém logu rozhodovat 
samostatně, aniž by došlo ke schválení návrhu nového loga konferencí ČMGS. Jako vhodný způsob 
rozhodování se jeví rozhodování mimo zasedání konference, dojde-li k jeho schválení. Prezentace o 
návrzích nového loga tvoří přílohu č. 5 tohoto zápisu. 
 
Předseda MK seznámil delegáty s možností využití aplikace Staylive, která by umožňovala online 
přenosy z turnajů. Jednání o koupi licence jsou v počátcích. Rozhodnutí o využívání aplikace bude 
záviset na finančních možnostech ČMGS v tomto roce. K organizaci přenosu bude vždy nutné, aby 
pořádající klub určil dobrovolníka, který bude mít přenos na starost. Prezentace o aplikaci Staylive tvoří 
přílohu č. 6 tohoto zápisu. 
 
 
 
 



 
Pozn.: Pokud není uvedeno jinak, veškerá rozhodnutí a jiná opatření jsou schvalována nadpoloviční většinou. 
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9. KONTROLA USNESENÍ MIMOŘÁDNÉ KONFERENCE ČMGS 2022 

 
Mimořádná konference ČMGS ve svém usnesením ze dne 24. září 2022 zavázala Prezídium ČMGS 
k následujícím úkolům: 

a. Konference ČMGS doporučuje prezídiu ČMGS podání ́žaloby proti rozhodnutí Národní ́
sportovní ́agentury ze dne 11. srpna 2022, č. j. NSA-0018/2022/PSS22/07.  

b. Konference ČMGS vyzývá́ prezídium ČMGS k dalším jednáním s Národní ́sportovní ́
agenturou a dalšími orgány státní ́správy ve věci dotačních řízeních vedených Národní ́
sportovní ́agenturou.  

 
Ad a.: Viceprezident ČMGS informoval delegáty, že dne 12. října 2022 došlo k podání žaloby proti 
rozhodnutí Národní ́ sportovní ́ agentury ze dne 11. srpna 2022, č. j. NSA-0018/2022/PSS22/07. 
Viceprezident ČMGS konstatoval, že úkol byl splněn. 
 
Sekretář ČMGS Matěj Novák informoval delegáty o průběhu soudního řízení před Městským soudem 
v Praze. Zodpověděl dotazy delegátů týkající se očekávané doby, kdy bude rozhodnuto (soudní řízení 
může trvat i déle než jeden rok od podání žaloby) a důsledků pozitivního/negativního rozhodnutí a shrnul 
hlavní žalobní body a obsah vyjádření Národní sportovní agentury k žalobě. 
 
Ad b.: Viceprezident ČMGS informoval delegáty o proběhnuvších jednáních mezi prezídiem ČMGS a 
zástupci Národní sportovní agentury. Prezídium je v aktivním kontaktu s agenturou. Nejbližší setkání 
týkající se provozních svazových dotací se uskuteční 4. dubna 2023. Viceprezident ČMGS konstatoval, 
že úkol je plněn. 
 
10. ZPRÁVA KRK ZA ROK 2022 
 
Předseda Kontrolní a revizní komise ČMGS (dále jen „KRK“) Dušan Sofka přednesl zprávu KRK za rok 
2022. Předsedající informoval delegáty, že zpráva KRK není schvalována konferencí ČMGS. Zpráva 
KRK však může podléhat schvalování konferencí ČMGS, pokud si takový režim konference ČMGS 
svým rozhodnutím vyhradí podle článku IX. odst. 8 písm. i) Stanov ČMGS. V současné době takové 
rozhodnutí neexistuje a Konference takové rozhodnutí ani nyní neučinila. Konference následně vzala 
zprávu KRK za rok 2022 na vědomí. Zpráva KRK za rok 2022 tvoří přílohu č. 7 tohoto zápisu. 
 
11. ZPRÁVA O ČINNOSTI ČMGS V ROCE 2022 
 
Prezident ČMGS přednesl Zprávu o činnosti ČMGS za rok 2022.  

 
Schvalování Zprávy o činnosti ČMGS v roce 2022.  

Pro 22 Zdrželo se 1 Proti 0 

        Zpráva byla schválena. 
 
Zpráva o činnosti ČMGS v roce 2022 tvoří přílohu č. 8 tohoto zápisu. 
 
Dušan Sofka se dotázal, proč trvá tak dlouho zveřejnit zápisy z jednání prezídia. Prezident ČMGS sdělil, 
že včasné zveřejňování zápisů je jeho odpovědností a bude apelovat na kolegy z prezídia na včasné 
dokončování jejich pasáží zápisu. Prezident ČMGS se omluvil za zpožděné zveřejňování zápisů. 
 
12. ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ ČMGS V ROCE 2022 A JEJÍ SCHVÁLENÍ  
 
Viceprezident ČMGS přednesl zprávu o hospodaření ČMGS v roce 2022, jejíž součástí je „Vyhodnocení 
hospodaření ČMGS za rok 2022“ a „Roční účetní závěrka za rok 2022“. Viceprezident ČMGS se detailně 
zabýval jednotlivými položkami ve Vyhodnocení hospodaření ČMGS za rok 2022. 
 
 

Schvalování Zprávy o hospodaření ČMGS v roce 2022 a roční účetní závěrky ČMGS za 
rok 2022 



 
Pozn.: Pokud není uvedeno jinak, veškerá rozhodnutí a jiná opatření jsou schvalována nadpoloviční většinou. 
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Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Zpráva byla schválena.  
 

Vyhodnocení hospodaření ČMGS za rok 2022 tvoří přílohu č. 9 tohoto zápisu. Rozvaha ČMGS za rok 
2022 tvoří přílohu č. 10 tohoto zápisu. Výsledovka ČMGS za rok 2022 tvoří přílohu č. 11 tohoto zápisu. 

 
Viceprezident ČMGS dále navrhl, aby Konference schválila toto usnesení:  
• Konference schvaluje převedení výsledku hospodaření za rok 2022 ve výši –780.304,62 Kč (ztráta) 

na účet vlastního jmění (účet 901 účetní osnovy). Předsedající dal o tomto návrhu hlasovat. 
 
Schvalování návrhu usnesení: Konference schvaluje převedení výsledku hospodaření 
za rok 2022 ve výši –780.304,62 Kč (ztráta) na účet vlastního jmění (účet 901 účetní 
osnovy). 

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
13. ZPRÁVA STK ZA ROK 2022  

 
Předseda Sportovní a technické komise (dále jen „STK“) Vít Gerža přednesl Zprávu STK za rok 2022. 
Konference vzala Zprávu STK za rok 2022 na vědomí. Zpráva STK za rok 2022 tvoří přílohu č. 12 tohoto 
zápisu.  
 
14. NÁVRHY NA ZMĚNU STANOV ČMGS 
 
Sekretář ČMGS seznámil delegáty s jednotlivými návrhy na změnu stanov ČMGS. O každém 
s navržených usnesení bylo hlasováno zvlášť. 
 
a. Změna účelu spolku (svazu) 

 
Návrh usnesení: V článku II. Účel spolku odst. 1 písm. g) stanov se za text „minigolfu v ČR“ vkládají 
slova „na všech úrovních, zejména v oblasti mládeže“. 

 
Odůvodnění: Navrhovaná úprava účelu spolku (svazu) je pouhou deklarací faktického stavu. 
Vymezení účelu spolku, který spočívá v práci s mládeží lze hodnotit pozitivně z hlediska žádostí o 
dotace, kde je tato věková skupina zpravidla podporována. 

 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. Usnesení je schváleno, 
jestliže pro něj hlasovaly alespoň tři čtvrtiny sdružených spolků v ČMGS přítomných na konferenci. 

 
Schvalování návrhu usnesení: V článku II. Účel spolku odst. 1 písm. g) stanov se za text 
„minigolfu v ČR“ vkládají slova „na všech úrovních, zejména v oblasti mládeže“.  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
b. Změna většiny klubů potřebné ke svolání konference 

 
Návrh usnesení: V článku IX. Konference ČMGS odst. 3 stanov se slova „dvě třetiny“ nahrazují slovy 
„jedna třetina“. 

 
Odůvodnění: Navrhovaná úprava zavádějící svolání zasedání konference jednou třetinou sdružených 
spolků je v souladu s poměrem uvedeným v § 248 odst. 2 zák. č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, ve 
znění pozdějších předpisů (dále jen „OZ“). OZ sice umožňuje, aby poměr byl upraven odlišně od 
zákonné jedné třetiny. Navrhovatel však současné dvě třetiny považuje za nedůvodně vysoké. Lze 



 
Pozn.: Pokud není uvedeno jinak, veškerá rozhodnutí a jiná opatření jsou schvalována nadpoloviční většinou. 
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polemizovat, zda se stanovy svazu v tomto rozsahu nepříčí ochraně práv menšiny a současně slabší 
strany (sdružených spolků) v kontextu s § 1 odst. 2 OZ a zda nejsou v dané části absolutně neplatné (§ 
588 OZ) nebo i nicotné (§ 245 OZ). 

 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. Usnesení je schváleno, 
jestliže pro něj hlasovaly alespoň tři čtvrtiny sdružených spolků v ČMGS přítomných na konferenci. 

 
Schvalování návrhu usnesení: V článku IX. Konference ČMGS odst. 3 stanov se slova 
„dvě třetiny“ nahrazují slovy „jedna třetina“.  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
c. Náhradní zasedání konference 

 
Návrh usnesení: V článku IX. Konference ČMGS odst. 4. stanov se za větu první vkládá text „Není-li 
konference na svém zasedání schopna usnášet se, může prezident ČMGS svolat novou pozvánkou ve 
lhůtě patnácti dnů od předchozího zasedání konferenci na náhradní zasedání. Náhradní zasedání 
konference se může konat nejdříve jednu hodinu od okamžiku, na který bylo zasedání konference 
předtím svoláno. Náhradní zasedání se musí konat nejpozději do šesti týdnů ode dne, na který bylo 
zasedání konference předtím svoláno. Na náhradním zasedání může konference jednat jen o 
záležitostech zařazených na pořad předchozího zasedání a usnesení může přijmout za účasti 
libovolného počtu sdružených spolků ČMGS.“ 

 
Odůvodnění: Navrhovaná úprava zavádí institut náhradního zasedání konference. Zjistí-li se na 
zasedání konference, že není schopna se platně usnášet, může prezídium svolat pozvánkou ve lhůtě 
15 dnů od předchozího zasedání konference na náhradní zasedání. Svolání konference k náhradnímu 
zasedání musí být provedeno novou pozvánkou, kdy nepostačuje možnost konání náhradního zasedání 
konference uvést v původní pozvánce na řádnou konferenci. Náhradní zasedání konference se v 
případě svolání může konat nejdříve za hodinu od okamžiku původně svolaného zasedání a zároveň 
se musí konat nejdéle do 6 týdnů ode dne původně svolaného zasedání řádné konference. Na 
náhradním zasedání smí konference jednat jen o věcech zařazených na program předešlého zasedání. 
Důvodem pro shodný program náhradního zasedání konference je potřeba zajistit ochranu sdružených 
spolků co do práva podílet se na rozhodování spolku, tj. práva učinit svobodnou volbu účasti nebo 
neúčasti na zasedání konference v závislosti na projednávaných otázkách, o kterých byly sdružené 
spolky předem obeznámeni pozvánkou. 

 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. Usnesení je schváleno, 
jestliže pro něj hlasovaly alespoň tři čtvrtiny sdružených spolků v ČMGS přítomných na konferenci. 

 
Schvalování návrhu usnesení: V článku IX. Konference ČMGS odst. 4. stanov se za větu 
první vkládá text „Není-li konference na svém zasedání schopna usnášet se, může 
prezident ČMGS svolat novou pozvánkou ve lhůtě patnácti dnů od předchozího zasedání 
konferenci na náhradní zasedání. Náhradní zasedání konference se může konat nejdříve 
jednu hodinu od okamžiku, na který bylo zasedání konference předtím svoláno. Náhradní 
zasedání se musí konat nejpozději do šesti týdnů ode dne, na který bylo zasedání 
konference předtím svoláno. Na náhradním zasedání může konference jednat jen o 
záležitostech zařazených na pořad předchozího zasedání a usnesení může přijmout za 
účasti libovolného počtu sdružených spolků ČMGS.“  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
d. Rozhodování konference mimo zasedání v písemné formě, jednací řád pro rozhodování 

mimo zasedání v písemné formě 
 



 
Pozn.: Pokud není uvedeno jinak, veškerá rozhodnutí a jiná opatření jsou schvalována nadpoloviční většinou. 
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Návrh usnesení: V článku IX. Konference ČMGS odst. 8. písm. g) se za text „volební řád,“ vkládají slova 
„jednací řád pro rozhodování mimo zasedání v písemné formě“ a v článku IX. Konference ČMGS se za 
odst. 11 vkládá nový odstavec 12., který zní „12. Konference může rozhodovat i mimo zasedání 
v písemné formě.“ 

 
Odůvodnění: Úprava zavádí zasedání konference per rollam. Podrobnosti stanoví jednací řád pro 
rozhodování mimo zasedání v písemné formě. 

 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. Usnesení je schváleno, 
jestliže pro něj hlasovaly alespoň tři čtvrtiny sdružených spolků v ČMGS přítomných na konferenci. 

 
Schvalování návrhu usnesení: V článku IX. Konference ČMGS odst. 8. písm. g) se za text 
„volební řád,“ vkládají slova „jednací řád pro rozhodování mimo zasedání v písemné 
formě“ a v článku IX. Konference ČMGS se za odst. 11 vkládá nový odstavec 12., který 
zní „12. Konference může rozhodovat i mimo zasedání v písemné formě.“  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
Návrh usnesení: Konference schvaluje návrh Jednacího řádu pro rozhodování mimo zasedání 
v písemné formě předložený sekretářem ČMGS Matějem Novákem. 
 
Sekretář ČMGS v rámci tohoto bodu seznámil delegáty s návrhem Jednacího řádu pro rozhodování 
mimo zasedání v písemné formě. Detailně vysvětlil jednotlivé jeho části, a to zejména náležitosti 
řádného svolání, proces hlasování, vyhodnocení hlasování. Jednací řád zavádí institut náhradního 
zasedání i pro rozhodování mimo zasedání v písemné formě. Sekretář ČMGS upozornil delegáty na 
chybu v návrhu, kdy v části I. odst. 4 byl špatně uveden odkaz – namísto čl. I odst. 1 má být uvedeno 
čl. I odst. 3. Tento překlep byl na místě opraven. 
 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. 
 

Schvalování návrhu usnesení: Konference schvaluje návrh Jednacího řádu pro 
rozhodování mimo zasedání v písemné formě předložený sekretářem ČMGS Matějem 
Novákem.  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 

Schválený jednací řád pro rozhodování mimo zasedání v písemné formě tvoří přílohu č. 13 tohoto 
zápisu. 
 
e. Pravomoc Národního rozhodčího soudu pro sport 

 
Návrh usnesení: V článku XII. Sportovně technická komise, Disciplinární komise ČMGS se za text 
v nadpise „Disciplinární komise ČMGS,“ vkládají slova „dopingové spory“ a v článku XII. Sportovně 
technická komise, Disciplinární komise ČMGS se za odst. 8 vkládá nový odstavec 9., který zní: „9. 
Veškeré spory týkající se porušení antidopingových pravidel se rozhodují podle Směrnice pro kontrolu 
a postih dopingu ve sportu v České republice.“ 

 
Odůvodnění: ADV ČR vydal s účinností od 1. září 2022 novelizovanou Směrnici (které je dostupná na 
webových stránkách www.antidoping.cz). Jediná změna ve Směrnici se týká úpravy pravomoci 
Národního rozhodčího soudu pro sport (který byl zřízen v roce 2022 a který byl/a do 31. srpna 2022 jen 
tzv. národním odvolacím orgánem ve věcech dopingu — tedy rozhodoval o odvoláních podaných proti 
prvostupňovým rozhodnutím disciplinárních komisí sportovních svazů), konkrétně zejména článků 8 a 
13 Směrnice. Pravomoc Národního rozhodčího soudu pro sport byla od 1. září 2022 rozšířena i na 
prvostupňová řízení ve věcech porušeni antidopingových pravidel. Pro rozhodování dopingových věcí 
v ČR to znamená, že veškeré dopingové spory v ČR — nově i dopingové spory v prvním stupni — bude 
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rozhodovat jediný organ. Národní rozhodčí soud pro sport tak od 1. září 2022 převzal dopingovou 
agendu disciplinárních komisi jednotlivých sportovních svazů a sportovní svazy již nebudou muset řešit 
problematiku dopingových řízení (v ostatních oblastech zůstane samozřejmě pravomoc disciplinárních 
či jiných svazových orgánů nedotčena). Činnost Národního rozhodčího soudu pro sport (NRSS) se řídí 
Statutem NRSS (který taktéž schválila WADA) a jednání budou probíhat v souladu s Jednacím řádem 
NRSS. Veškeré dokumenty jsou zveřejněny na webových stránkách NSA. 

 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. Usnesení je schváleno, 
jestliže pro něj hlasovaly alespoň tři čtvrtiny sdružených spolků v ČMGS přítomných na konferenci. 

 
Schvalování návrhu usnesení: V článku XII. Sportovně technická komise, Disciplinární 
komise ČMGS se za text v nadpise „Disciplinární komise ČMGS,“ vkládají slova 
„dopingové spory“ a v článku XII. Sportovně technická komise, Disciplinární komise 
ČMGS se za odst. 8 vkládá nový odstavec 9., který zní: „9. Veškeré spory týkající se 
porušení antidopingových pravidel se rozhodují podle Směrnice pro kontrolu a postih 
dopingu ve sportu v České republice.“  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
f. Změna závěrečných ustanovení 

 
Návrh usnesení: V článku XV. Závěrečná a přechodná ustanovení stanov se zrušují odst. 3. a 4. 
V článku XV. Závěrečná a přechodná ustanovení stanov odst. 5 se nahrazují slova „8 března 2021“ 
slovy „25. března 2023“. 

 
Odůvodnění: Návrh zrušuje obsolentní (vyhaslá) ustanovení o funkčním období členů prezídia a KRK 
v předchozím volebním období. Návrh aktualizuje datum schválení verze těchto stanov. 

 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. Usnesení je schváleno, 
jestliže pro něj hlasovaly alespoň tři čtvrtiny sdružených spolků v ČMGS přítomných na konferenci. 

 
Schvalování návrhu usnesení: V článku XV. Závěrečná a přechodná ustanovení stanov 
se zrušují odst. 3. a 4. V článku XV. Závěrečná a přechodná ustanovení stanov odst. 5 se 
nahrazují slova „8 března 2021“ slovy „25. března 2023“.  

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
15. BALÍČEK NÁVRHŮ NA PODPORU ROZVOJE ČMGS  
 
Viceprezident ČMGS přednesl Návrh příspěvku na sportovní činnost pro kluby sdružené v ČMGS v roce 
2023 (Balíček návrhů na podporu rozvoje ČMGS) dle projednaného materiálu „Strategie ČMGS v oblasti 
rozvoje členské základny se zaměřením na mládež pro léta 2022–2026“. 
 
Balíček návrhů na podporu rozvoje ČMGS tvoří přílohu č. 14 tohoto zápisu. 
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16. NÁVRH ROZPOČTU ČMGS PRO ROK 2023 
 
Viceprezident ČMGS přednesl návrh rozpočtu pro rok 2023. Informoval delegáty o dotačním systému 
Národní sportovní agentury. Ve svém přednesu se věnoval aktuální situaci, kdy není jisté, zda a v jaké 
výši obdrží ČMGS od Národní sportovní agentury dotaci. Návrh rozpočtu proto vychází ze scénáře, že 
ČMGS od NSA dotaci neobdrží. Delegátům však byly nastíněny i jiné scénáře, přičemž v případě 
obdržení dotace bude prezídium ČMGS saturovat výdaje stejným způsobem jako v minulých letech. 
V případě obdržení dotace od NSA prezídium ČMGS předpokládá, že schvalování změny rozpočtu 
proběhne formou rozhodnutí mimo zasedání v písemné formě podle nově schváleného jednacího řádu. 
Návrh rozpočtu vzhledem k nepříznivé situaci ČMGS předpokládá navýšení interní zdrojů příjmů 
(členské příspěvky – spolek + evidovaný člen, poplatky za přestup a hostování) 
 
Vzhledem k tomu, že návrh rozpočtu počítá s navýšením některých příjmových položek, o nichž musí 
být hlasováno samostatně, navrhl viceprezident ČMGS hlasovat nejprve o nich. 
 
a. Zvýšení členských příspěvků za sdružený spolek 
Viceprezident ČMGS navrhl konferenci, aby schválila následující usnesení: Konference schvaluje 
zvýšení ročního členského příspěvku za sdružený spolek o 1.500 Kč na 3.000 Kč s účinností od roku 
2023 a ukládá Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu v soutěžním řádu ČMGS. 
 
Delegáti podali následující pozměňovací návrhy: 
 
• Delegát Martin Ječný jako pozměňovací návrh navrhl konferenci, aby schválila následující 

usnesení: Konference schvaluje zvýšení ročního členského příspěvku za sdružený spolek o 2.500 
Kč na 4.000 Kč s účinností od roku 2023 a ukládá Sportovně technické komisi, aby provedla tuto 
změnu v soutěžním řádu ČMGS. 

 
• Delegát Svatopluk Fronk jako pozměňovací návrh navrhl konferenci, aby schválila následující 

usnesení: Konference schvaluje zvýšení ročního členského příspěvku za sdružený spolek o 500 Kč 
na 2.000 Kč s účinností od roku 2023 a ukládá Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu 
v soutěžním řádu ČMGS. 

 
Žádné další pozměňovací návrhy předloženy nebyly. V soulad s odst. 4.7. Jednacího řádu bylo 
hlasováno nejprve o pozměňovacích návrzích, a to v opačném pořadí, než byly předloženy. 
Předsedající proto dal hlasovat nejprve o návrhu delegáta Svatopluka Fronka. 
 

Schvalování návrhu usnesení: Konference schvaluje zvýšení ročního členského 
příspěvku za sdružený spolek o 500 Kč na 2.000 Kč s účinností od roku 2023 a ukládá 
Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu v soutěžním řádu ČMGS.  

Pro 3 Zdrželo se 2 Proti 18 

Návrh nebyl schválen. 
 
Vzhledem k tomu, že nedošlo ke schválení usnesení, dal předsedající hlasovat o návrhu delegáta 
Martina Ječného. 

 
Schvalování návrhu usnesení: Konference schvaluje zvýšení ročního členského 
příspěvku za sdružený spolek o 2.500 Kč na 4.000 Kč s účinností od roku 2023 a ukládá 
Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu v soutěžním řádu ČMGS.   

Pro 3 Zdrželo se 2 Proti 17 

Návrh nebyl schválen. 
 
Vzhledem k tomu, že nedošlo ke schválení usnesení, dal předsedající hlasovat o původním návrhu 
viceprezidenta ČMGS. 
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Schvalování návrhu usnesení: Konference schvaluje zvýšení ročního členského 
příspěvku za sdružený spolek o 1.500 Kč na 3.000 Kč s účinností od roku 2023 a ukládá 
Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu v soutěžním řádu ČMGS.   

Pro 20 Zdrželo se 2 Proti 1 

Návrh byl schválen. 
 

b. Zvýšení členského příspěvku za evidovaného člena (registračního poplatku jednotlivce) 
 
Viceprezident ČMGS navrhl konferenci, aby schválila následující usnesení: Konference schvaluje 
zvýšení ročního členského příspěvku za evidovaného člena (registračního poplatku jednotlivce) o 100 
Kč na 300 Kč s účinností od roku 2023 a ukládá Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu 
v soutěžním řádu ČMGS. 
 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. 

Schvalování návrhu usnesení: Konference schvaluje zvýšení ročního členského 
příspěvku za evidovaného člena (registračního poplatku jednotlivce) o 100 Kč na 300 Kč 
s účinností od roku 2023 a ukládá Sportovně technické komisi, aby provedla tuto změnu 
v soutěžním řádu ČMGS.   

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
c. Zvýšení poplatku za přestup a poplatku za hostování 
 
Viceprezident ČMGS navrhl konferenci, aby schválila následující usnesení: Konference ukládá 
Sportovně technické komisi, aby navrhla zvýšení poplatku za přestup a poplatku za hostování o 500 Kč 
na 1.000 Kč, a to s účinností od 1. července 2023. 
 
Poněvadž nebylo jiného návrhu, dal předsedající o návrhu usnesení hlasovat. 
 

Schvalování návrhu usnesení: Konference ukládá Sportovně technické komisi, aby 
navrhla zvýšení poplatku za přestup a poplatku za hostování o 500 Kč na 1.000 Kč, a to 
s účinností od 1. července 2023.   

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh byl schválen. 
 
Po učinění výše uvedených rozhodnutí a po informaci, že delegáti nepodali žádné pozměňovací 
návrhy, přistoupil předsedající ke schvalování návrhu rozpočtu ČMGS pro rok 2022 jako celku. 

Schvalování Návrhu rozpočtu ČMGS pro rok 2023:   

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Návrh rozpočtu ČMGS byl schválen. 
 
Schválený rozpočet ČMGS pro rok 2023 tvoří přílohu č. 15 tohoto zápisu. 
 
 
17. DISKUSE  
 
• Jan Kadlec uvedl, že by se spolu s Hanou Pelánovou rád zapojil do marketingových aktivit ČMGS, 

zejména by se rádi věnovali správě instagramového účtu. Předseda Marketingové komise přivítal 
tuto iniciativu a navrhl oběma, aby se stali členy marketingové komise. 
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• Jan Kadlec dále informoval delegáty o usnesení, které přijal na své členské schůzi klub TJ MG 
Cheb. Toto usnesení zní: „TJ MG Cheb apeluje na ČMGS, aby vyvíjela tlak na NSA ohledně 
přidělování dotací ČMGS, respektive neolympijským sportům. V případě, že nebude příznivá 
finanční situace ČMGS, je potřeba snížit náklady ČMGS, zejména v oblasti mezd.“ 

• Daniel Vlček doporučil propagovat ČMGS skrze adventure golf, který se stal velmi populárním u 
široké veřejnosti. 

• Martin Ječný uvedl, že dnešní děti a mládež využívají hlavně Instagram a TikTok. S Vladimírem 
Fiedlerem se shodli, že „Facebook je pro děti a mládež mrtvý“ 

• Daniel Vlček informoval delegáty, že se k němu dostala informace, že WMF pořádá ve spolupráci 
s některými hráči adventure golfu tzv. WMF World Adventure Golf Tour. Členové prezídia vyjádřili 
značné znepokojení, neboť o této věci slyší poprvé a nikdo s nimi o tom nejednal. Prezident ČMGS 
upozornil, že ČMGS je uznáván jako výlučný představitel minigolfu v ČR, a to jak NSA a ČOV, tak 
WMF. S představiteli WMF budou o této záležitosti vedena další jednání. 

• Martin Ječný požádal delegáty o informativní hlasování stran jednotlivých variant nového loga. 
• Petra Samková kritizovala pořádání turnaje Junior Trophy v Děčíně, a to z hlediska místa konání 

(příliš daleko pro malé děti), tak z hlediska zvoleného povrchu (těžký filz). Doporučila STK, aby se 
Junior Trophy konalo někdy i v létě. Vít Gerža a Tomáš Navrátil argumentovali, že hrozí velmi 
nízká účast, protože v době prázdnin se nenajdou dospělí, kteří by byli ochotni s dětmi na JT vyjet.  

 
 

18. USNESENÍ Z KONFERENCE ČMGS 2023 
 
Zapisovatel Matěj Novák přednesl Usnesení z Konference ČMGS 2023.  
 

Schvalování Usnesení z Konference ČMGS 2023 

Pro 23 Zdrželo se 0 Proti 0 

Usnesení byla schválena.  
 

Usnesení z Konference ČMGS 2023 tvoří přílohu č. 16 tohoto zápisu. 
 
19. ZÁVĚR  
 

Předsedající ukončil v 17:30 zasedání Konference.  
 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Přílohy:  
1. Program Konference 
2. Zpráva TMK za rok 2022 
3. Prezentace o činnosti KM za rok 2022 
4. Zpráva o činnosti MK za rok 2022 
5. Prezentace o návrzích nového loga 
6. Prezentace o aplikaci Staylive 
7. Zpráva KRK za rok 2022 
8. Zpráva o činnosti ČMGS v roce 2022 
9. Vyhodnocení hospodaření ČMGS za rok 2022 
10. Rozvaha 2022 
11. Výsledovka 2022 
12. Zpráva STK za rok 2022 
13. Jednací řád pro rozhodování mimo zasedání v písemné formě 
14. Balíček návrhů na podporu rozvoje ČMGS 
15. Schválený rozpočet ČMGS pro rok 2023  
16. Usnesení z Konference ČMGS 2023 
17. Zpráva mandátové komise 
18. Protokol o hlasování pořízený skrutátory 
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Zapsal:  Matěj Novák 
 
 
Za pracovní předsednictvo konference ČMGS ověřili:  Tomáš Navrátil  

 
            Aleš Vítek  

 
            Vít Gerža 

 
V Náměšti nad Oslavou dne 25. března 2023 
 
 


